
PROTOKÓŁ NR 12/11

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 9 grudnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 9:00, a zakończyło o 11:50. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Zofia Ujma,

4. Zbigniew Mazurak,

5. Zbigniew Piątek.

Nieobecni usprawiedliwieni: Maria Zielińska, Paweł Pituch, Artur Wrona. 

Zaproszone osoby:

6. Bartłomiej Nawrocki. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wyjazd w teren.

3. Omówienie tematów z wizji,  łącznik między ul.  Wiejską a Wiejską 40,  łącznik między ul. 

Wiejską 1 a Kowalską 43, remontowana droga na ul. Podgórze.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Komisja odbyła się w sali rajców, następnie przewodniczący po przedstawieniu porządku obrad 

zaproponował wyjazd w teren na ul. Podgórze i ul. Wiejską, prosząc o udział w wyjeździe Pana Nawrockiego.

 

Ad. 2, 3  Na ul. Podgórze członkowie komisji zwrócili uwagę na wyremontowaną drogę, przy czym 

jednogłośnie opowiedzieli się za koniecznością utwardzenia terenu od strony rzeki, od mostu do buka wraz z 

przestawieniem lampy oświetleniowej na zakręcie.

Przy ul.  Wiejskiej istnieje łącznik między ulicą a posesją nr 40 którego nawierzchnia jest  w bardzo złym 

stanie. Głównym problemem jest jednak całkowity brak na tym odcinku oświetlenia. Podobnie jest na ul.  

Wiejskiej na wysokości Wiejska 1. Przejście – droga do posesji przy ul. Kowalskiej 43 jest również w złym 

stanie i brak jest oświetlenia. 

Ad.  4  W  sprawach  różnych  członkowie  komisji  pytali  o  przygotowanie  do  odśnieżania.  Pan 

Burmistrz zaznajomił zebranych o dokonanym przetargu i podpisaniu umowy z kowarską firmą „BIM”.

Odnośnie  budżetu  mającego  związek  z  KŁiP,  przyjrzano  się  zaplanowanym  kwotom  w  budżecie  w 

jednostkach związanych z ładem i porządkiem.

Poruszono sprawę ul. Bielarskiej która w miejscu przy byłym zakładzie „Stelmet”, pełni rolę parkingu od lat.  

Zadecydowano jak we wnioskach.
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Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje o utwardzenie terenu przy remontowanej drodze 

na Podgórzu, od mostu do tzw. buka od strony rzeki, oraz podjęcie działań związanych z przestawieniem  

lampy oświetleniowej na zakręcie. (jednogłośnie)

2. KŁiPP wnioskuje o instalację oświetlenia na łącznikach przy ul. Wiejskiej i tak: łącznik między 

ulicą Wiejską a posesją Wiejska 40, oraz łącznik od ul. Wiejskiej 1 do ulicy Kowalskiej 43. Drogi tam są w 

bardzo złym stanie a brak oświetlenia może być przyczyną wielu nieprzewidzianych tragicznych w skutkach 

wypadków. (jednogłośnie) 

3. Po raz kolejny KŁiPP wnioskuje o zmianę organizacji ruchu przy ul. Bielarskiej od strony byłego 

„Stelmetu” i postawienie znaku: „Zakaz zatrzymywania się i postoju”. (cztery za jeden wstrzym.)

4.  Komisja  Ładu  i  Porządku  Publicznego  wnioskuje  do  P.  Burmistrza  o  rozważenie  możliwości 

rozwiązania MSR i wyszacowanie kosztów z tym związanych. (jednogł.)

5. KŁiPP  wnioskuje  o  zmniejszenie  założonych  kwot  w  budżecie  w  rozdz.  754,  w  paragrafie 

dotyczącym nagród dla policji z 3 tysięcy na 2 tysiące. Przyznane nagrody (nagrodę) wręczać zasłużonemu dla 

miasta Kowary policjantowi (policjantom) na uroczystej sesji R.M. (jednogł.)

6. Wnioskujemy o zmniejszenie kwoty na rozmowy telefonii komórkowej w MSR z 3970 zł na 2000  

zł (rozdz. 754 par. 4360) i telefonii stacjonarnej w MSR z kwoty 3270 zł na 2000 zł (rozdz. 754 par. 4370). 

(jednogłośnie) 

Protokołowała:                                                                                                         Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Ładu i Porządku Publicznego
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